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ZÁPIS
 

z 32. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 30. 10. 2001
 
Přítomno dle prezenční listiny: 19
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:
 

1.      Novelizace pedagogických vnitřních předpisů
2.      Vyjádření k odpisu nedobytných pohledávek
3.      Informace o situaci ve financování kolejí
4.      Stanovisko k finanční situaci vysokých škol
5.      Příprava voleb do AS VŠCHT Praha
6.      Náměty na novelizaci předpisů VŠCHT Praha
 

ad 1)
Prorektor Schmidt zdůvodnil navrhované změny ve Studijním a zkušebním řádu VŠCHT Praha a Stipendijním

řádu VŠCHT Praha, které se týkají doktorských studijních programů. Konstatoval, že žádné písemné připomínky
k předkládanému materiálu nedošly.

V průběhu diskuse byly navrženy některé drobné formální úpravy, které pan prorektor  akceptoval. Akademický
senát poté schválil změny ve Studijním a zkušebním řádu VŠCHT Praha (19-0-0) a ve Stipendijním řádu VŠCHT
Praha (19-0-0).
 
ad 2)

Pan kvestor seznámil AS s návrhem na odpis nedobytných pohledávek, jejichž přehled byl předán členům
akademického senátu. V diskusi byly vzneseny dotazy, zda škola využila všech možností k vymáhání dlužných částek.
Byla zvažována i možnost odprodeje pohledávek. Z odpovědi pana kvestora vyplynulo, že odprodej pohledávek
vzhledem k jejich specifickému charakteru je nereálný.

Akademický senát vzal na vědomí, že odpis nedobytných pohledávek bude účetně realizován.
 
ad 3)

Pan kvestor seznámil senát se současnou situací ve financování společných zařízení v areálu kolejí Jižní město.
Dosud se nepodařilo uzavřít příslušné smlouvy o spolufinancování s ostatními vlastníky kolejí (VŠE + UK). O
uzavření smluv se bude jednat v nejbližším možném termínu na úrovni rektorů.
 
ad 4)

Akademický senát se zabýval aktuální situací ve financování vysokých škol a přijal prohlášení, které je v příloze
tohoto zápisu.
 
ad 5)

Akademický senát vyhlásil volby do AS VŠCHT. Přípravu voleb zajistí organizační výbor v součinnosti se
senáty fakult. 

Bylo doporučeno, aby fakultní senáty jmenovaly dílčí volební komise do 12.11. t. r.       a aby volby zástupců
studentů včetně případných dalších kol proběhly  do 20.12.2001.
 
 
ad 6)

Zástupci studentů předložili senátu návrh na změnu Volebního a jednacího řádu AS VŠCHT Praha, která spočívá
v prodloužení funkčního období zástupců studentů v AS VŠCHT Praha na 2 roky. Přitom polovina studentských
zástupců by se v každoročních volbách obměňovala.

Senát pověřil organizační výbor, aby ve spolupráci se studenty připravil příslušný návrh novelizace.
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Předsednictvo AS v této souvislosti vyzvalo všechny členy senátu, aby ještě před skončením funkčního období
senátu na základě dosavadních zkušeností s vnitřními předpisy   a vnitřními normami VŠCHT Praha posoudili, zda by
nebylo zapotřebí některé jejich části novelizovat. Písemné náměty bude přijímat předsedkyně organizačního výboru
doc.Zábranská.
 
 
Termín příštího zasedání senátu bude oznámen e-mailem a vyvěšen na nástěnkách AS.
 
 
Zapsala: M.Špicarová                                                                                  Za správnost: J.Fogl
 
 
 
Příloha:
 

Prohlášení
Akademického senátu Vysoké školy chemicko-technologické v Praze

 
Vysoké školy v ČR vynaložily v uplynulém období nemalé úsilí na vypracování koncepcí svého dlouhodobého

rozvoje, jejichž nedílnou součástí bylo i personální a hmotné zabezpečení další existence vysokého školství. Bohužel je
třeba konstatovat, že se odpovědně v nich zpracované představy nedočkaly jakékoliv odezvy ze strany státních orgánů.
         Akademický senát VŠCHT Praha proto považuje za nezbytné, aby místo politických proklamací, které si
neodpustila žádná z porevolučních vlád, bylo konečně přikročeno k zásadnímu řešení dlouhodobé strategie financování
vysokých škol, jehož stav je jednou z hlavních příčin potíží s nimiž se vysoké školství potýká. Současná situace
související se slíbenou dotací 2 mld Kč je pouze příkladem nesystémového řešení existujících problémů. Realizace této
dotace může pouze krátkodobě vyřešit problém financování provozu vysokých škol.
          Vláda a parlament by si měly uvědomit, že pokud ve státním rozpočtu dlouhodobě nezabezpečí postupně
rostoucí podíl výdajů na vysoké školství, dospěje situace na vysokých školách do neřešitelné personální a materiální
krize.
 
V Praze dne 30. října 2001.
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